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Kava
Tega pa res ne razumem

več. Naša država nasjezad-
njega pol leta intenzivno
vzgajala v stabilizacijskem
duhu s tem, da nam je zapr-
la skoraj vse kotetarske
izvore. Zdaj pa nenadoma,
pravijo, se bo dalo dobiti
kavo - kolikor hočete po
nekaj več kot tisoč dinarjev
za kilogram.

S sinhrono akcijo vseh
odgovornih za preskrbo je
naša skupnost dosegla prav
zavidljive uspehe. Najprej
je kave zmanjkalo v naših
trgovinah. No, ljudje, ki so
vedno bolje obveščeni celo
od tistih, ki si zakone izmiš-
ljajo, so bili pripravljeni na
to pomanjkanje. Priskrbeli
so si velike zaloge kave,
upajoč, da bo pomanjkanje
krajše sape. Ampak naša si-
stemska nepreskrba je bila
tokrat izborno organizira-
na. Kava je bolj ali manj

dokončno izginila iz jugo-
slovanskih trgovin že pred
dvema letoma.

No, ljudje, ki imajo vedno
nekaj proti sistemskim
ukrepom, so se seveda po-
žvižgali na. to. Hodili so po
kavo v Avstrijo, Italijo, Gr-
čijo, Madžarsko in k dru-
gim sosedam, ki se jim o
prednostih nepreskrbe še
ne sanja.

Toda naše oblasti so bile
na to pripravljene - pred
pol leta so zaprie meje;
pravzaprav mora vsakdo,
ki hoče ven, plačati 5.000
din depozita. Pri povratku
tistih, ki imajo dovolj de-
narja za depozit, pa so jih
eariniki ostro naskočili in
carinili oziroma plenili ka-
vo vsem tistitn, ki so jo ime-
li več kot pol kilograma.

Tako je bila akcija popol-
na. Tudi sam sem kavopi-
vec, oziroma sem to bil.
Vsako popoldne sem po ko-
silu popil eno, domačo. Naj-
prej /z skromnih zalog, po-

tem iz lastnega uvoza, po-
tem pa... potem jo je
zmanjkalo. In tako sem se
začel kave odvajati, hkrati
pa sem začel spoznavati,
kako stabilizacijsko in
zdravju dopadljivo je topo-
četje naše skupnosti. Ko
sem nehal piti kavo, se mi
je poznalo na denarnici in
pri zdravju.

Zdaj pa nenadoma, ko so
se zvišali prometni davki,
pravijo, da bo kave dovolj.
Na dalee se sicer izogibam
tistim štacunam, kjer naj bi
prodajali kavo, kajti res me
je strah, da me bo kava pre-
mamila in da se bom spet
vrgel v objem tega mamila.
Ne vem sicer, koliko časa
botn vzdržal, ampak globo-
ko v srcu upam, da bo naša
država s kakšnim izrednim
ukrepom spet poskrbela za
ustrezno nepreskrbo, tnene,
skoraj ozdravljenega kofe-
tarja, pa obvarovala pred
tem jugoslovanskim zlom
številka ena.


